

**Kamer
van Volksvertegenwoordigers**

ZITTING 1974-1975

13 MEI 1975

WETSONTWERP

tot wijziging van de wet van 20 juli 1971
tot vaststelling van de personeelsformatie
van de vredegerechten.

AMENDEMENT

VOORGESTELD DOOR DE HEER KEMPINAIRE.

Enig artikel.

In de tabel, tegenover de samengevoegde kantons Ieper II-Poperinge, in de kolom « griffier », het cijfer « 1 » inschrijven.

VERANTWOORDING.

De vredegerechten Ieper II en Poperinge zijn volledig afzonderlijk van elkaar. De activiteit van beide griffies is ongeveer gelijkwaardig, zodat, indien beide griffies niet samengevoegd zouden zijn, zij elk met 2 140 : 2 = 1 070 punten recht zouden hebben op 1 griffier-griffiehoofd en 1 beambte, hetzij 4 personeelsleden, waarbij 2 griffies-griffiehoofden.

De bediening van beide griffies door 3 personeelsleden zou de beambte verplichten zijn tijd te verdelen tussen beide kantons, hetgeen vele verplaatsingen en dus vele onnodige kosten met zich zou brengen. Ook zou voor de griffier-griffiehoofd en voor de klerk-griffier een belangrijk kilometer-contingent moeten voorzien worden.

Daarenboven moet rekening worden gehouden met het feit dat Ieper II en Poperinge beide bevoegd zijn inzake politiezaaken, hetgeen een aantal formaliteiten impliceert. Tevens moet erop gewezen worden dat de helft van de gedaagden in beide kantons vreemde onderdanen zijn die voor het overgrote deel versteek laten gaan, hergeen bijkomend werk opleveren.

In ieder kanton zijn de griffier-griffiehoofd of de klerkgriffier een minimum van 19 halve dagen in beslag genomen door een aantal bezoeken buiten de griffie. Voor de beambte betekent dit uiteraard tijdsverlies.

De statistieken ingediend door de griffies van Ieper II en Poperinge bevatten het minimum van wat op het repertorium van de rechter kan worden ingeschreven.

A. KEMPINAIRE.

Zie :

472 (1974-1975) :

- Nr 1 : Ontwerp overgezonden door de Senaat.
- Nr 2 : Amendement.

**Chambre
des Représentants**

SESSION 1974-1975

13 MAI 1975

PROJET DE LOI

modifiant la loi du 20 juillet 1971
déterminant le cadre du personnel
des justices de paix.

AMENDEMENT

PRÉSENTÉ PAR M. KEMPINAIRE.

Article unique.

Au tableau, en regard des cantons jumelés d'Ypres II et Poperinge, dans la colonne « greffier », inscrire le chiffre « 1 ».

JUSTIFICATION.

Le justices de paix d'Ypres II et de Poperinge sont complètement distincts l'une de l'autre. L'activité des deux greffes est presque équivalente si bien que, si les deux greffes n'étaient pas jumelés, ils auraient tous deux, avec 2.140 : 2 = 1 070 points, droit chacun à un greffier-chef de greffe et à un employé, c'est-à-dire à quatre membres du personnel, dont deux greffiers-chefs de greffe.

Le service des deux greffes par trois agents obligerait l'employé à répartir son temps entre les deux cantons, ce qui entraînerait de nombreux déplacements et, partant, beaucoup de frais inutiles. Pour le greffier-chef de greffe et pour le commis-greffier, il faudrait également prévoir un contingent important de kilomètres.

D'autre part, il faut tenir compte du fait qu'Ypres II et Poperinge sont tous deux compétents en matière de police, ce qui implique un certain nombre de formalités. Il faut également signaler que, dans les deux cantons, la moitié des personnes citées sont des ressortissants étrangers, qui, dans leur majorité, font défaut, ce qui occasionne un surcroit de travail.

Dans chaque canton, le greffier-chef de greffe et le commis-greffier sont pris, pendant 19 demi-jours au moins, par un certain nombre d'activités professionnelles en dehors du greffe. Pour l'employé, cela signifie évidemment une perte de temps.

Les statistiques introduites par les greffes d'Ypres II et de Poperinge contiennent le minimum de ce qui peut être inscrit au répertoire du juge.

Voir :

472 (1974-1975) :

- № 1 : Projet transmis par le Sénat.
- № 2 : Amendement.